
 

 

ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 
Ανδρέας Πουλάς 

Βουλευτής Ν. Αργολίδας 
 

 
ΑΝΑΦΟΡΑ 

Αθήνα, 5 Φεβρουαρίου 2024 

 
Προς τον Υπουργό Προστασίας του Πολίτη, κ. Μιχάλη Χρυσοχοΐδη 
 

«Άμεση ενίσχυση του Νομού Αργολίδας με αστυνομικό προσωπικό» 
 

Κύριε Υπουργέ, 

Σας καταθέτω ανακοίνωση της Ένωσης Αστυνομικών Υπαλλήλων Αργολίδας 

με την οποία εκφράζονται έντονες διαμαρτυρίες για το γεγονός ότι μετά τις 

πρόσφατες αποφάσεις που έλαβε το αρμόδιο Συμβούλιο Μεταθέσεων του 

Αρχηγείου της Ελληνικής Αστυνομίας δεν προέκυψε καμία μετάθεση στη Διεύθυνση 

Αστυνομίας Αργολίδας.  

Αντιθέτως, όπως αναφέρεται στο έγγραφο με πρόσφατη σχετική διαταγή 

μετακινήθηκαν 8 αστυνομικοί από τη Διεύθυνση Αστυνομίας Αργολίδας με δαπάνες 

του Δημοσίου στην Αθήνα για χρονικό διάστημα τριών μηνών. 

Η Ένωση Αστυνομικών Υπαλλήλων Αργολίδας επισημαίνει ότι δεν μπορούν να 

καλυφθούν οι ανάγκες από την παρούσα αστυνομική  δύναμη. Η παραβατικότητα 

συνεχώς αυξάνεται και το αστυνομικό προσωπικό του Νομού Αργολίδας μειώνεται 

με τις αθρόες συνταξιοδοτήσεις. 

Για τους λόγους αυτούς ζητά την ακύρωση των αποφάσεων του Συμβουλίου 

Μεταθέσεων και την άμεση ενίσχυση του Νομού Αργολίδας με αστυνομικό 

προσωπικό. 

Παρακαλώ για τις δικές σας ενέργειες. 

 

Ο βουλευτής 

 

Ανδρέας Πουλάς 
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ΠΡΟΣ: Υπουργό Προστασίας του Πολίτη. 

               

ΚΟΙΝ:  1.κ. ΑΝΔΡΙΑΝΟ Ιωάννη 
                  (Βουλευτή Αργολίδας) 
               2. κ. ΓΑΒΡΗΛΟ Γιώργο 
                  (Βουλευτή Αργολίδας) 
               3. κ. ΠΟΥΛΑ Ανδρέα 
                  (Βουλευτή Αργολίδας) 
               4. Αρχηγό Ελληνικής Αστυνομίας (μέσω Π.Ο.ΑΣ.Υ) 
               5. Πανελλήνια Ομοσπονδία Αστυνομικών Υπαλλήλων 
               6. Γενικό Επιθεωρητή Αστυνομίας Νοτίου Ελλάδας 
               7. Διεύθυνση Αστυνομίας Αργολίδας 
               8. Μέλη μας 
               9. Μ.Μ.Ε 

 

ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ 

   Μετά τις πρόσφατες αποφάσεις που έλαβε το αρμόδιο Συμβούλιο Μεταθέσεων του 

Αρχηγείου της Ελληνικής Αστυνομίας για μηδενικές μεταθέσεις στη Διεύθυνση 

Αστυνομίας Αργολίδας επισημαίνουμε τα εξής : 

   Κύριε Υπουργέ, πρόσφατα μας αναγγείλατε ότι θα προχωρήσετε στον εκσυγχρονισμό του 

ρόλου του Έλληνα Αστυνομικού, σε σημαντικές αλλαγές που θα εμπεδώσουν την ασφάλεια 

στον πολίτη και την αύξηση του αριθμού των Αστυνομικών που θα περιπολούν.  

Λίγες μέρες μετά αποφασίσατε μαζί με τη φυσική ηγεσία να μας γυρίσετε την πλάτη 

και να μείνουμε στο μηδέν. Καμία μετάθεση αστυνομικού στο Νομό μας. Στις τάξεις 

μας επικρατεί μόνο ένα συναίσθημα :  

ΟΡΓΗ 

   Και σαν να μην έφτανε αυτό με χθεσινή σας διαταγή μετακινήσατε οκτώ (8) αστυνομικούς 

από τη Διεύθυνση Αστυνομίας Αργολίδας  με δαπάνες του δημοσίου στην Αθήνα για το 

χρονικό διάστημα των τριών μηνών.  



 

ΕΚΕΙ ΠΟΥ ΜΑΣ ΧΡΩΣΤΟΥΣΑΝ ΔΗΛΑΔΗ, ΜΑΣ ΠΗΡΑΝ ΚΑΙ ΤΟ ΒΟΔΙ 

   Ποιος είναι ο επιχειρησιακός σχεδιασμός για τον Νομό μας; Ακόμη και αν αυτός υπάρχει 

πως θα εφαρμοστεί χωρίς Αστυνομικούς;  

   Δεν μπορούν να καλυφθούν οι ανάγκες από την παρούσα δύναμη και δεν είναι η πρώτη 

φορά που κρούομεν τον κώδωνα του κινδύνου. 

   Οι εποχές που καταστρατηγούνταν η ισχύουσα νομοθεσία δεν αρμόζει στη σύγχρονη 

Δημοκρατία. Οι φράσεις και η επίκληση στερεότυπων όπως «το συμβούλιο διέταξε ή λόγω 

υπηρεσιακών αναγκών κλπ…» στερούν από τον Αστυνομικό την κοινωνία Δικαίου και 

νομιμότητας. 

ΟΙ ΜΗΔΕΝΙΚΕΣ ΜΕΤΑΘΕΣΕΙΣ ΣΕ ΟΛΗ ΤΗΝ ΕΠΙΚΡΑΤΕΙΑ ΕΙΝΑΙ ΠΑΡΑΝΟΜΗ 

ΚΑΙ ΚΑΤΑΧΡΗΣΤΙΚΗ ΑΠΟΦΑΣΗ 

   Η παραβατικότητα συνεχώς αυξάνεται, το αστυνομικό προσωπικό του Νομού μειώνεται 

με τις αθρόες συνταξιοδοτήσεις και συνάμα αποτελούμε από τους δημοφιλέστερους 

τουριστικούς προορισμούς.  

   Γιατί αφήνετε απροστάτευτη την περιοχή μας; Γιατί στερείται από τον πολίτη της 

Αργολίδας την προστασία του;  

ΓΙΑ ΤΟΥΣ ΛΟΓΟΥΣ ΑΥΤΟΥΣ 

ΖΗΤΑΜΕ 

ΝΑ ΑΚΥΡΩΘΟΥΝ ΟΙ ΑΠΟΦΑΣΕΙΣ ΤΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΜΕΤΑΘΕΣΕΩΝ ΚΑΙ 

ΤΗΝ ΑΜΕΣΗ ΕΝΙΣΧΥΣΗ ΤΟΥ ΝΟΜΟΥ ΜΕ ΑΣΤΥΝΟΜΙΚΟ ΠΡΟΣΩΠΙΚΟ. 

      

     

 
 

 

 

 


